
Beretning 2023. 

 

Vi har haft et rigtig godt år med et stort salg af svømmekort.  

Københavns Kommune kørte en forsøgsordning, hvor man kunne byde ind på udvalgte svømmehaller på 

bestemte tider. Vi valgte at ansøge om Bellahøj Svømmehal søndag eftermiddag, hvilket har været en 

succes. Vi valgte at udvide køb af svømmekort til en beskeden pris af 100,-kr/kort, da der stadig skulle 

betales for en livredder. Københavns Kommune valgte at udvide forsøgsordningen ind i foråret 2024. 

Vi har desuden fået en større tilgang til vores tider i Hillerødgade Svømmehal og i Sundby Badet.  

Til Årsmødet 2023 valgte vi at indskrænke udvalget til 4 medlemmer, da Ib Thustrup valgte at træde ud af 

udvalget. En stor tak til Ib for den store indsats gennem mange år. 


